
 
 

 ישוב קהילתי ברמת הנגב  -מדרשת בן גוריון 
 

 8.12.21פרוטוקול ישיבת ועד 
 

 8.12.21תאריך: 

 20:30שעה: 

 מיקום: משרדי הועד 

חברי ועד: אבשלום כהן, גלעד ברודרס, נמרוד זילברמן, טלי אילני, ערן פורת, רן פינקלשטיין, משה  

 עינב 

 לא הגיעו: הראל כדורי, הדס אדר 

ערן עמר חבר מליאה, יותם דיאמנט רב"ש היישוב, אסף נוימן רכז חינוך קהילתי, דויד גיליס  נוכחים: 

 תושב מדרשה ויפעת וגנר. 

 

 דיון בנושא היטל שמירה 

אבשלום: על הועד להצביע על בקשה לקיום היטל שמירה ביישוב כמידי שנה, ולאחר ההצבעה  

 למשרד הפנים. במידה ותתקבל, הבקשה עוברת למליאת המועצה לאישור ו

. לדעתו נוכחות הסייר אינה מספקת, וכך גם  דויד גיליס: תושב המדרשה מציג את עמדתו בנושא 

שקיפות ניהול התקציב של היטל שמירה. דויד מציע ליצור שיטור קהילתי בעזרת מתנדבים, גיוס של  

 המתמיד והגדלת סמכויות הפיקוח של הסייר. 

קחו בחשבון מול ניהולו המקצועי של הרב"ש. גם הועד חושב  אבשלום: לגבי ההערות המקצועית הן יל

 ם. : ישלחו עוד פרטים ונתונים חשבונאיילגבי שקיפות התקציב   שיש לקדם הרחבת סמכויות פיקוח.

יותם דיאמנט רב"ש היישוב: השמירה ביישוב עוסקת בהרתעה, הפגנת נוכחות, מענה לתושבים בזמן  

  וב ובמועצה. לצורך הדיון פנינו לקבל את עמדת מוטי זאנה אמת, ועובדת עם מחלקות נוספות בייש

לגבי דעתם על פורמט הבטחון ביישוב והם    פקד מחב"ל רמת הנגב,  ושפרה בוכריס  קב"ט המועצה

ולנוכחות מבקש לקדם הצבת  הדיון כי מעבר לסיורים  ךמצורפים לפרוטוקול זה. יותם מציג בהמש 

ם כפי שקורה היום, והמשך תאורת גדר סביב היישוב  עמודים במרכז המסחרי למניעת כניסת רכבי

 דבר שיוצר הרתעה נוספת כי ילכו שם תושבים 

 הצבעה: 

 במתכונתו הנוכחית?  2022מי בעד להמשיך את היטל השמירה בשנת 

 6בעד: 

 1נמנע: 

 ההחלטה עברה

   דיון בנושא המחצבה 

. על מנת לקדם את הנושא ומודעות הועד יארגן מפגש  הועד הציג את הנושא באסיפת התושבים 

מפעילי המחצבה,  בנושא בשיתוף כמה שיותר גורמים בסביבה: נציגים מהפזורה, מהבסיס, קיבוץ, 

 מועצה וכד'. כמה שיות משתתפים ולגייס כמה שיותר תושבים. 

ולשלוח לשני    על אבשלום להוציא את מכתבו הרשמי מטעם הועד כי אנו מתנגדים לחידוש המחצבה, 

 הגורמים שיוני ציין. 

 לאיכות הסביבה דיון בנושא טיוטא  היחידהמצ"ב לפרוטוקול 
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 :  בנושא המחצבה   הצבעה

מי בעד הוצאת מכתב בו יובהר כי הועד מתנגד לחידוש המחצבה ושליחתו לשני הגורמים הרלוונטים  

 שיוני ציין? 

 5בעד: 

גד הוצאת מכתב בו יובהר כי הועד מתנגד לחידוש המחצבה ושליחתו לשני הגורמים הרלוונטים  נמי 

 שיוני ציין? 

 2נגד: 

 ההחלטה עברה

 עדכון הסדרת קרקעות:  

עם   לאחר רצף פגישות עם רמ"י, עקב טעות אנוש, לא נכח בפגישה האחרונה  אבשלום:

דסת המועצה התחלפה ובין לבין התפספסה הפגישה.  ננציג מהיישוב. מה רמ"י/תאגיד/מועצה, 

 באחריות מנכ"לית המועצה לשלוח את הסיכום בהקדם. 

  .פעלו דרך העצומה שנקבעה פגישה עם אבשלום, רמי וערן פורת ותושבים  12.12.21ביום ראשון 

להבהיר כי ועדת תכנון מובילה את כל תהליכי התכנון ביישוב, בהווה ובעתיד מתוך    מטרת הפגישה

להצטרף לועדת תכנון )על רמי  מציעים  עוד ועדות אחרות לכן    יוביישוב ולא יה מטרה ליצור יציבות 

 להגדיר עד כמה חברים ניתן להגדיל את הועדה( ולהמשיך עם הועד. 

 משה עינב:  – בנושא פגישה על רעש מטוסים עדכון  

  . בקשתינומהקיבוץ, משה עינב ויפעת   יהל נערכה פגישה במועצה עם ערן דורון, הילה קפלן רזי  

נהלים מול  ה שראש המועצה ידייק את  ,טיסות שלא נדרשות מעל היישובים  מינימום לשמור על 

 ממפקד הטייסת לאכוף אותם.   לבקש הבסיס ו 

 יכום פגישה.מצ"ב לפרוטוקול ס 

 יפעת וערן   – נושאים כספיים 

ביצע הועד תהליכים של התייעלות במגוון נושאים, הוסדרו חובות העבר של   2021במהלך שנת 

יקט ותאורת רחוב בזכות פרתשלומי האוניברסיטה בגין היטל שמירה, צמצום משמעותי ב

 יעלות.  יההת

שנה התנהלנו בתקציב מצומצם, ואת  ולאורך ה  2021סיימנו רק באוגוסט   2020את שנת המס של 

 תוכניות העבודה שנגזרו מתוך תוכניות החומש שמרנו במשרד בצד. 

   ההצעותלפרוטוקול מצ"ב  

 )בדף הבא(   מצ"ב סיכום:
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 מיקום ליד המרכז המסחרי  15000 פינג פונג 

 מבנה הגנים  6000 ג'ימבורי 

 ביישובלשימוש אירועי תרבות  33000 במה

 טיול חברותא   6000 שישי אומנותי 

 מיתון תנועה  6705 דמויות 

 המקלטים  2שיפוץ מועדון נוער שמשמש גם את הקהילה, צביעה, נקיון   40000 מועדונים 

 בסוף שנה למבוגרים  5000 מסיבצ חורף 

 ללא תאורה מול הסולרי עד דנה   קמ  2 50000 תאורת גדר 

   5000 פינת חי 

 לגנים  7500 בית עץ 

 אולי נחליף את הורדים  0 גדר ורדים 

 צריך  9000 ברזיה 

 יפעת תקציבי משרד הדתות  – בדיקה מול המועצה  0 פרגולה

הידוק קרקע  
   0 לגדר 

מיתן מרכז  
   8000 מסחרי ביצוע 

   10000 מתקני אופניים 

מבנה נוער  
 שתשאר  יתרה 50000 תב"ר 

 

 2022ותעסוק בתקציב הועד   15.12.21ישיבת הועד הבאה: יום רביעי 

 כתבה ורשמה  

 וגנר   יפעת

 

 

 

 


